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Collega’s,

Met de notitie en de genoemde opmerkingen kan ik mij vinden. Vanwege een RBT-overleg kon ik niet inbellen met de conferentie,

dus wellicht zijn mijn opmerkingen overbodig of al besproken:

e Hoe worden de afspraken geoperationaliseerd (monitoring enz.) Ik neem aan dat dit uit de LMS organisatie komt.

eo Dit zelfde geldt ook voor de operationaliteit van de techniek en de private beheersorganisatie’s achter deze techniek. Hoe

monitoren we daar op?

eo Even heel praktisch, kunnen we een app-groepje maken voor het SMB om snel te schakelen.

Groet,

van:[CEN<BEEEDM© minvws.nl>
Verzonden:
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Onderwerp: RE: Voorstel BMB over continuiteit meldkamers en Covid-9.docx

Beste allen,

Wij kunnen ons vinden in de lijn om voorbereidingen te treffen voor het in stand houden van de continuiteit van de meldkamers

en de voorgestelde scenario’s. Daarbij nog een aantal vragen:
- Wekelijkse update van de voortgang: is gisteren aan de orde geweest op welke KPI's het SMB wordt geinformeerd?
- Daarnaast zien we in de zorg dat de ontwikkelingen sneller gaan dan op basis van een wekelijkse voortgang te sturen is.

Naast de wekelijkse update zou LMS m.i. zodra daartoe noodzaak lijkt het SMB moeten informeren.
- Wij zijn niet zo thuis in commandostructuren en naamgeving daarvan: als de naamgeving van BMB en SMB verandert,

verandert dan ook iets in het mandaat? Dat staat er nu nog niet zo in.

Het is voor ons tenslotte van belang dat veranderingen in de meldkamers als gevolg van continuiteitsvragen ook worden

kortgesloten met het LCSP (R'dam), dat nu ambulancevervoer coérdineert voor het vervoer van IC-patiénten van

ziekenhuislocatie naar ziekenhuislocatie. Zij gaan nu uit van de continuiteit van bestaande meldkamerprocessen.

Vriendelijke groet,

5.1.2e

Parnassusplein 5



108245

Postbus 20350

2500 EJ Den Haag

@: [JEREZ @minvws.nl

502 Ministerie van Volksgezondbeid,
Gl Welrijnen Sport

Verzonden: zaterdag 28 maart 2020 09:39

@minjenv.nl>; 5.1.2e

5.1.2e

512¢ JB 512

Onderwerp: RE: Voorstel BMB over continuiteit meldkamers en Covid-9.docx

Ten eerste eens met onderstaande reactie ven [RE
En verder:

- BMS en SMB krijgen andere benamingen (‘Meldkamer Beleidsteam’ en ‘Meldkamer Operationeel Team’). Dat is vragen

om verwarring. Beter is om aan te geven dat het SMB en BMB vanuit hun bestaande verantwoordelijkheden ook een rol

krijgen inzake de continuiteit van meldkamers. Dat is dan vooral onderling afstemmen over oplossingen als er

continuiteitsproblemen dreigen.
- We zouden moeten blijven vasthouden aan bestaande structuren en verantwoordelijkheidsverdeling: dus LMS zorgt voor

continuiteit qua huisvesting en IT (en bereidt dus oplossingen voor problemen voor die te maken hebben met techniek

en huisvesting), de disciplines zorgen voor continuiteit van hun eigen personeel en werkproces. Dit laatste, de eigen

verantwoordelijkheid van de disciplines, is wat ondergesneeuwd in de tekst.

Met vriendelijke groet,

+ECE |vIE
Voor het maken van een afspraak kunt u contact opnemen met het directiesecretariaat op telefoonnummersie B 06-

2e

UMCG Ambulancezorg tel. 088-11 66 130

Vriezerweg 10 a) {elCH=\"As]|
+4 umece

9482 TB Tynaarlo www. umcgambulancezorg.nl
: Ambulancezorg

Wij brengen goede zorg naar mensen als RAV Drenthe en RAV Fryslan en zijn actief in Axira

Disclaimer:

Aan de inhoud van dit e-mailbericht kunnen geen rechten worden ontleend. De informatie verzonden in dit e-mailbericht is uitsluitend

bestemd voor de geadresseerde. UMCG Ambulancezorg staat niet in voor de juiste en volledige overbrenging van de inhoud van een

verzonden e-mailbericht noch voor tijdige ontvangst daarvan.

van: IESE.
Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 16:48
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Onderwerp: RE: Voorstel BMB over continuiteit meldkamers en Covid-9.docx

Covid-9 was tien jaar geleden, we hebben nu te maken met Covid-19
*

Ik zou de zin over contact met LOCC-N er uit halen. Er wordt contact gezocht met dat niveau van de crisisstruktuur dat passend is bij

het probleem dat aan de orde is.

Graag zou ik starten met een zin: Capaciteitsproblemen die ontstaan ten gevolge van grootschalige ziekte worden zoveel mogelijk

behandeld in de bestaande strukturen. Indien maatregelen op de meldkamers ook andere vitale processen raken (verdringing)
wordt de afweging voorgelegd in de daarvoor bestaande crisisstruktuur Covid-19

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Dubbel
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